
 

Fra: Marius Flemmen Knudsen  

Sendt: tirsdag 14. november 2017 15.29 

Til: 'fmhohhb@fylkesmannen.no' 
Kopi: Berit M Eskeland; Berit M Eskeland; Haakon Anderssen 

Emne: Mjåtveittjørn 

 
Hei 
Jeg lurte på om dere har fått sett noe mer på den saken angående Mjåtveittjønn vi har snakket om 
tidligere. Vi fikk jo beskjed her om at prøvene var under grensene for farlig avfall, som jeg så min 
kollega Berit Eskeland hadde videresendt til deg. 
Vi lurer litt om hva disse massene kan brukes til nå? Er verdiene sånn at de må deponeres selv om de 
ikke er farlig avfall. 
 
Fint om du gir meg en tilbakemelding.  
 
Venleg hilsen 
 
Marius Flemmen Knudsen 
Skog- og miljøkonsulent i kommunane Meland og Modalen 
 
Sentralbord  56 17 10 00 / 56 17 11 86 
postmottak@meland.kommune.no 

 

 
Sjå brosjyren vår 
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